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ZAPISNIK  
SA 37. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
 

37. sjednica VMO Vojak održana je 6. rujna 2022. (utorak) s početkom u 17 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 
 

 Sjednici su bili nazočni: 
- Marino Mataija, predsjednik VMO 
- Nikola Dujić, zamjenik predsjednika VMO 
- Doris Kušić, članica VMO 
- Saša Muschet, član VMO 
- Mirko Pauletić, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 

 
 
Zapisnik sa 36. sjednice usvojen je jednoglasno. 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Dan MO- dogovor oko programske aktivnosti 
2. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 

AD 1 
 Vijeće mjesnog odbora planiralo je u rujnu 2022. godine obilježiti Dan MO nizom aktivnosti 

za razne dobne skupine. U sklopu programske aktivnosti planirana je edukativna 
radionica o sigurnosti u prometu za djecu te vožnja poligonom za bicikle, role i romobile, 
održavanje jednodnevnog eko sajma, polaganje vijenaca na spomenik NOB-a u ul. Drage 
Šćitara te po prvi puta utrka građana ulicama mjesnog odbora. Zbog tehničkih poteškoća 
predloženo je da se otkaže edukativna radionica o sigurnosti u prometu za djecu te vožnja 
poligonom za bicikle, role i romobile. U suradnji s OŠ Vladimir Gortan održati će se 
kreativna radionica na kojoj će učenici osmisliti maskotu mjesnog odbora, a ista će se 
koristiti kao motiv u programu Dana MO. Na prilazu Sveučilišnom kampusu na Trsatu 
održati će se jednodnevni eko sajam dok će na Otvorenom igralištu Kampus (bivšem 
Vojnom igralištu) biti održana utrka građana. Za sve sudionike utrke biti će osigurane 
majice i okrjepa. Krajem listopada, uoči blagdana Svih svetih, Vijeće će položiti svijeće i 



cvijeće na spomenik NOB-a u ul. Drage Šćitara. Na realizaciju programske aktivnosti 
planira se utrošiti 8.850,00kn. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak je nakon dulje rasprave jednoglasno predložilo da se Dan MO 
Vojak održi u subotu, 1. listopada 2022. godine. Vijeće će kontaktirati sve sudionike 
u programskoj aktivnosti kako bi se dogovorili oko detalja programa te će se 
događanje prijaviti nadležnim službama. Građane će se o događanju informirati 
putem web stranice, plakata i medija. 

 
 
 
AD 2 
AD 2.1. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu poslanom OGU za 

komunalni sustav i Rijeka plusu vezano za asfaltiranje Mihanovićeve ulice. Naime, Vijeće 
je prijedlog za sanacijom kolnika u Mihanovićevoj ulici uputilo na obradu i kroz prijedloge 
Malih komunalnih akcija za 2023. godinu no zbog predviđanja da bi troškovi sanacije 
višestruko premašili raspoloživi iznos za Male komunalne akcije ovim putem je predloženo 
da se sanacija uvede u plan redovnog održavanja prometnica na području Grada Rijeke.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.   

 
 
AD 2.2. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu poslanom OGU za 

komunalni sustav vezano za problem s glodavcima u ulici Drage Šćitara sjeverno od kbr. 
17. Kako je i predloženo od strane Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti zatražena 
je sanacija oštećenja u kamenom zidu Parka heroja kako bi postupci deratizacije bili 
uspješniji.  

    
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
AD 2.3. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu ovlaštenog predstavnika 

stanara zgrade na adresi Marohnićeva 4 koji je zatražio da se sanira kolni pristup sa 
sjeverne strane zgrade. Betonirani dio staze oštećen je zbog korijena čempresa koji rastu 
za zelenoj površini uz zgradu.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Jednoglasno je odlučeno da se 
predloženi zahvat uputi na obradu kao dopunski prijedlog Malih komunalnih akcija. 
Po zaprimljenom odgovoru nadležnih službi Vijeće će odlučiti o sanaciji.  

 
 
AD 2.4. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu Rijeka plusa vezano za 

preraspodjelu sredstava Malih komunalnih akcija za 2022. godinu. Zbog velikog 
povećanja troškova realizacije u 2022. godini neće biti moguće realizirati sve predložene 
stavke koje se tiču povećanja stupnja sigurnosti pješaka na pješačkim prijelazima te 
Rijeka plus predlaže da se dio sredstava usmjeri u zahvate čija je realizacija već započela 



dok se predlaže odustajanje od zahvata u ulici Slavka Krautzeka 88 zbog nedostatka 
sredstava. Razliku sredstava predlaže se utrošiti na sanaciju kolnika u Mihanovićevoj ulici. 

    
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Jednoglasno je odlučeno da se 
izvrši očevid na terenu s predstavnicima Rijeka plusa kako bi se na predmetnim 
lokacijama raspravilo o mogućnostima postupanja.  

 
 
AD 2.5. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu KD Čistoće d.o.o. vezano 

za izvedbu prioriteta građevine u 2022. godini. Tokom kolovoza su izvedeni radovi ličenja 
rukohvata u ulici Drage Šćitara kod kbr. 12 i u Marohnićevoj ulici kod kbr. 3. Tokom rujna 
će se sanirati stepenice u ulici Drage Šćitara kod kbr. 2. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.   

 
 
 
AD 3 
 Nije bilo prijedloga. 
 
 
 
AD 4 
 Nije bilo prijedloga. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednik Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                       Marino Mataija 


